
Motie “Rug recht in Cruquis Zuid” 

De Raad van Haarlemmermeer in vergadering bijeen op 4 juli 2024 

Overwegende dat: 

• De Raad niet voor niets kaders voor gebiedsontwikkelingen bepaald;

• De Raad eerder al heeft aangegeven dat een groene setting belangrijk is voor de

ontwikkeling van Cruquius (wonen aan en in een boslandschap);

• Het hiervoor noodzakelijk is om niet te veel af te wijken van de meegegeven kaders

waaronder de groennorm en het aantal woningen per hectare;

• De haalbaarheid van de gebiedsontwikkeling Cruquius-Zwaanshoek onder druk staat doordat

de grondeigenaren en het Rijk veel meer woningen willen realiseren dan onze ruimtelijke

ambities en beleidfskaders mogelijk maken.

Constaterende dat: 

• De gemeente op 30 oktober 2020 een intentieovereenkomst heeft gesloten met

ontwikkelaars voor gebied tussen Cruquius en Zwaanshoek (deelgebied B);

• Een 80% Programma van Eisen (PvE), voortgekomen uit eerder vastgesteld beleid

(beleidskaders), onderdeel is van deze overeenkomst;

• Op basis hiervan het in het ontwikkelgebied van circa 200 hectare (100 hectare groen/100

hectare wonen) mogelijk is om circa 2.500 woningen te realiseren (25 woningen/hectare);

• De ontwikkelaars een stedenbouwkundig plan moeten uitwerken alvorens de gemeente een

100% PvE kan opstellen.

Draagt het College op: 

• Om aan de bij onderhandeling betrokken partijen kenbaar te maken dat de Raad, doormiddel

van deze motie, de eerder vastgestelde beleidskaders her-bevestigd;

• Hierbij aan te geven dat de Raad het niet wenselijk vindt om hier in grote mate van af te

wijken en daarom wil vasthouden aan het bouwen van maximum 3.500 woningen in het

gebied waarvan 2.500 woningen voor de uitleglocatie en 1000 woningen voor de

transformatielocatie Post van Krayenhoff en Dura Vermeer.

En gaat over tot de orde van de dag 

AANGENOMEN



Erik van der Peet, CDA Haarlemmermeer 

Mark Achterberg, VVD Haarlemermeer 

Johan Rip, HAP 

Gerdien Knikker, D66 Haarlemmermeer 

 

 

Toelichting:  

De haalbaarheid van de gebiedsontwikkeling Cruquius Zwaanshoek staat onder druk. De gemeente 
heeft een scenario waarbij alle kaders en ambities ingevuld kunnen worden maar dat is niet haalbaar 
voor de grondeigenaren. De grondeigenaren hebben een scenario uitgewerkt dat voor hun wel 
haalbaar is, maar waar wij niet in mee kunnen gaan omdat het ingaat tegen onze ruimtelijke ambities 
en beleidskaders.  

Tijdens het vragenuur op 6 juni 2024 heeft de fractie van het CDA aan de portefuillehouder gevraagd 
wat de stand van zaken is en of ondersteuning van de Raad gewenst is. Hierop heeft de 
portefuillehouder geantwoord dat het helpt als de Raad zich uitspreekt over een maximaal aantal 
woningen (per hectare) dat de Raad wenst te realiseren tussen Cruquis en Zwaanshoek. Wij willen 
dat de portefuillehouder zijn rug recht houdt in Cruquius en blijft inzetten op het bouwen van 
maximaal 3.500 woningen in dit gebied. 

AANGENOMEN




